

From: Rivard, Catherine <Catherine.Rivard@bac-lac.gc.ca>
Sent: January 20, 2023 8:13 AM
Subject: Results/Résultats AS-07 22-BAL-EA-1285

Follow Up Flag: Follow up
Flag Status: Flagged

(Le français suit)

SUBJECT: Selection Process Number: 22-BAL-EA-1285
Position Title: Manager, Real Property Services
Group and Level: AS-07
Language Requirements: Bilingual Imperative CBC/CBC
Branch: Real Property Branch
Location: Gatineau

Further to your assessment as part of the above-mentioned selection process, we are pleased to inform you that you are partially qualified and will be placed in a partially assessed pool of candidates that will be valid for possible future appointments.

Second language evaluation results and security clearance will be validated for candidates being considered for immediate appointment only.

Should the candidate not currently have valid second language results or not meet the language requirements of the position they are being considered for, they will be asked to confirm their interest in being scheduled for a [second language evaluation](#). Should the candidate not be interested in being scheduled or not obtain the required level for the position they are being considered for, they will not be considered further for the position. However, the candidate will remain in the pool for future opportunities in positions for which they meet the language requirements. Candidates should be ready and available for testing at any time.

Should you have any questions, please do not hesitate to contact bac.dotation-staffing.lac@bac-lac.gc.ca.

Thank you for your participation in this selection process.

OBJET : Numéro du processus de sélection : 22-BAL-EA-1285
Titre du poste : Gestionnaire, Services immobiliers
Groupe et niveau : AS-07
Exigences linguistiques : Bilingue impérative CBC/CBC
Direction générale : Biens immobiliers
Endroit du poste : Gatineau

Suite à votre évaluation dans le cadre du processus de sélection mentionné ci-haut, il nous fait plaisir de vous aviser que vous êtes partiellement qualifié et votre nom figurera au bassin de candidats partiellement évalués, aux fins de nominations futures possibles.

Les résultats de langue seconde et la cote de sécurité seront validés pour les candidats qui seront considérés pour nomination immédiate seulement.

Dans l'éventualité où le candidat ne détient pas présentement des résultats de langue second valides ou ne rencontre pas les exigences linguistiques du poste pour lequel il est considéré, il sera demandé de confirmer son intérêt afin d'être convoqué à une [évaluation de langue seconde](#). Si le candidat refuse d'être convoqué ou s'il ne rencontre pas le profil linguistique requis pour le poste pour lequel il est considéré, il ne sera pas considéré davantage pour le poste. Cependant, le candidat demeurera dans le bassin pour des opportunités futures dans des postes pour lesquels il rencontre les exigences linguistiques. Les candidats devraient être prêts et disponibles pour une évaluation à tout moment.

Si vous avez des questions, n'hésitez pas à communiquer avec bac.dotation-staffing.lac@bac-lac.gc.ca.

Nous vous remercions de votre participation à ce processus de sélection.

Catherine Rivard

Conseillère en ressources humaines, Direction générale des Ressources humaines et de la Sécurité
[Bibliothèque et Archives Canada](#) / Gouvernement du Canada
Catherine.Rivard@bac-lac.gc.ca

Human Resources Advisor, Human Resources and Security Branch
[Library and Archives Canada](#) / Government of Canada
Catherine.Rivard@bac-lac.gc.ca

